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1 Opening

De vergadering is geopend om 20:26.

2 Mededelingen

Boerenkool was lekker, jus’t right zoals Marieke zegt.

3 Vaststellen agenda5

Quinten heeft een agenda rondgestuurd.

4 Evaluatie & Realisatie Studiereis

4.1 München 2022

De reis was twee jaar lang van tevoren volledig georganiseerd en zat goed in elkaar.
10

We hebben €1250 winst gemaakt tijdens deze BEC. De stichting heeft €150 aan kosten
gehad, wat betekent dat er €1100 aan liquiditeit aan de stichting is toegevoegd. Door corona
is er iets misgegaan bij het hostel: zij hebben nooit om de tweede aanbetaling gevraagd, ter
waarde van €2730. Het hostel heeft nog recht op dit bedrag totdat het verjaart.
Aktie: Controleer of de jaarcijfers zijn ingeleverd bij de KVK (Jaap)15

4.2 Zuid-Korea 2023

Tijdens de evaluatie is besproken dat de commissie kan terugvallen op het bestuur, bijvoor-
beeld wanneer er deelnemers aangesproken moeten worden. Dit dient echter vooraf besproken
te worden, zoals tijdens de bespreking van het draaiboek.
De commissie raadt aan om niet via de NSA te adverteren, maar via de opleiding. Werk20

hierbij samen met AVT/PVLO, de opleidingscoördinatoren, en stuur een korte slide naar de
hoorcollegedocenten.
De commissie adviseert ook om geen eerstejaars mee te nemen op de iBEC die niet meer actief
studeren.
Uit de evaluatie bleek dat het aanwijzen van een vertrouwenspersoon als zeer prettig werd25

ervaren, zeker omdat later bleek dat meerdere deelnemers functiebeperkingen hadden. Daar-
naast wordt aangeraden om in het aanmeldformulier expliciet te vragen naar functiebeper-
kingen, bijvoorbeeld in hetzelfde veld als fysieke beperkingen.

De reis heeft €9,33 winst opgeleverd; de stichting heeft €190 aan onkosten gehad. Er is30

gebruikgemaakt van het potje voor onvoorziene kosten, toen een deelnemer met spoed moest
terugkeren naar Seoul vanwege een afgebroken tand, de reis is in dit geval vergoed. Milieu-
compensatie is betaald in boekjaar 2024.
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4.3 Edinburgh 2024

De aanvraag voor fondsen was slordig uitgevoerd, waardoor Jaap heeft moeten bijspringen35

om dit op orde te krijgen. Tijdens de volgende BEC zal er meer begeleiding zijn bij het
aanvragen van fondsen. Daarnaast zullen we bankafschriften van deelnemers opvragen ter
controle van het NNV-lidmaatschap. Er is het idee ontstaan om een draaiboek op te stellen
voor het aanvragen van fondsen.
Aktie: Werk een draaiboek uit voor fondsenwerving (Jaap)40

De reis heeft €970 winst opgeleverd. Er zijn €325 aan bestuurskosten geweest, waarvan
in het laatste kwartaal van ons boekjaar €80 aan belasting is betaald. Daarmee blijft een
nettowinst van €430 over.
Er ontbreken nog enkele bonnetjes, waarvoor Friso verantwoordelijk is — excuses hiervoor.45

Dit kwam door de verleidelijke geur van de deep-fried Mars bars.
Dit jaar is er voor het eerst acquisitie geweest van G-Research.

5 Komende BEC

De commissie is goed bezig met de voorbereiding van Wenen 2025. Er is wel moeite met het
benaderen van wiskundige instituten. Jaap zal als SPE-bestuurslid meereizen. De samenwer-50

king tussen Noah en Riemer verloopt minder goed binnen de commissie.

6 Liquiditeit en Belasting

6.1 Liquiditeit

We hebben momenteel ongeveer €5000 aan liquiditeit, na de eerste aanbetaling aan het hostel.
De treintickets voor de komende BEC kosten €2975, wat betekent dat het krap wordt. Er is55

een creditcard beschikbaar om extra betalingen te doen. De commissie heeft haar bijdrage
reeds voldaan.
De bankkosten zijn gestegen, waardoor de liquiditeitsbuffer van de stichting mogelijk verhoogd
moet worden met een geschat bedrag van €300, tot een totaal van €800.

6.2 Belasting60

SPE valt nu onder de reisbranche en is daardoor belastingplichtig, aangezien we in Zuid-Korea
boven een bepaalde omzetgrens zijn gekomen.
Er is een verzoek ingediend om ontheffing van belastingbetaling, omdat de omzet net onder
de €20.000 blijft, maar dit wordt lastig bij grotere deelnemeraantallen.
We betalen alleen belasting over de winst. Voor bestuursgerelateerde uitgaven kunnen we65

btw terugvorderen, wat neerkomt op een teruggave van ongeveer €60 tot €90.
Belasting moet worden doorberekend aan de NNV en mogelijk ook bij samenwerkingen met
bedrijven.
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7 Website

De website moet worden geüpdatet door Friso. Hij moet hiervoor weer contact opnemen met70

Tom om de site te vernieuwen.
Aktie: Update de website met het KVK-nummer, btw-nummer, bestuur, commissie, reizen
en een aantrekkelijke vormgeving (Friso)

8 Toekomst bestuur SPE

Quinten vindt het lastig om enthousiast te blijven voor bestuurswerk en wil na de reis naar75

Wenen stoppen. Hij stelt voor om Isabella, Riemer en Noah te benaderen voor toetreding tot
het SPE-bestuur. Friso en Jaap willen wel doorgaan.

Jaap stelt voor om met het bestuur te bespreken of er, naar analogie van Brainwave, ook een
RvT-bestuurslid bij SPE kan worden aangesteld.80

Aktie: Bespreek met het NSA-bestuur de mogelijkheid voor een RvT-bestuurslid bij de be-
stuurswissel (Jaap)

Quinten adviseert om proactiever richting de commissie op te treden. Daarnaast zou het
bestuur vaker samen moeten komen; één keer per jaar is onvoldoende.85

9 W.v.t.t.k.

Er is niets ter tafel gekomen.

10 Rondvraag

Er waren geen vragen.

11 Sluiting90

De vergadering is gesloten om 21:59.
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